

MOUGINS SCHOOL - FEES SCHEDULE 2021/ 2022

New students

TUITION FEE

	Early Years Full Day	Reception Full day	Forms 1 – 6	Forms 7 – 9	Forms 10 – 13
AUTUMN TERM 1ST JUNE	€ 5.500	€ 5.500	€ 6.300	€ 7.000	€ 8.100
SPRING & SUMMER TERMS 1ST DEC	€ 8.000	€ 8.000	€ 10.000	€ 10.300	€ 11.000
YEARLY TOTAL	€ 13.500	€ 13.500	€ 16.300	€ 17.300	€ 19.100

APPLICATION FEE

A non-refundable fee (payable **ONCE ONLY**) to cover the costs associated with each child's application is payable, at the time of application, as follows:

FIRST CHILD IN FAMILY	€ 1.200
SECOND CHILD IN FAMILY	€ 900
THIRD CHILD IN FAMILY	€ 600
FOURTH CHILD IN FAMILY	NO CHARGE

(A book deposit of € 200 will be asked once for child from Form 7 to form 13)

- A 10% reduction in tuition fees is granted to families with NO EMPLOYER SUBSIDY who have THREE or more children enrolled at the school.

MOUGINS SCHOOL - FEES SCHEDULE 2021/ 2022

Returnee students

TUITION FEE

	Early Years Full Day	Reception Full day	Forms 1 – 6	Forms 7 – 9	Forms 10 – 13
DOWN PAYMENT 1 APRIL	€ 1.500	€ 1.500	€ 1.500	€ 1.500	€ 1.500
AUTUMN TERM 1ST JUNE	€ 4.000	€ 4.000	€ 4.800	€ 5.500	€ 6.600
SPRING & SUMMER TERMS 1ST DEC	€ 8.000	€ 8.000	€ 10.000	€ 10.300	€ 11.000
YEARLY TOTAL	€ 13.500	€ 13.500	€ 16.300	€ 17.300	€ 19.100

(A book deposit of € 200 will be asked once for child from Form 7 to form 13)

- A 10% reduction in tuition fees is granted to families with NO EMPLOYER SUBSIDY who have THREE or more children enrolled at the school.

MOUGINS SCHOOL CAFETERIA

The price of a meal is fixed at: **7,60€** for Primary (Rec - F6)
 8,00€ for Secondary (F7 – F13)

	Primary	Secondary
1ST TERM 2020/2021	€ 420	€ 440
2ND & 3RD TERM 2021	€ 640	€ 670
TOTAL YEAR	€ 1.060	€ 1.110

The meals will be served every day of the week, except Wednesdays.

The enrolment for the Cafeteria happens at the same time as the enrolment of the child to the school and will be renewed automatically for the year that follows. The price of the meals will be on the same invoice as the school fees, as well as the price for the badge, which is 15 euros.

Parents will be able to cancel the canteen for their children by giving us one month's notice. They will be reimbursed for the remaining meals.

Activity Week: when there are activities organized by the school (Iles de Lérins, Geography trip, Spanish trip, etc.) parents, whose children are enrolled at the canteen, will be reimbursed for the meals by a credit on their account.

Children who are enrolled in the cafeteria will receive a packed lunch on the days they are involved in a day activity.

It will remain possible to take an exceptional meal by giving your name one day in advance and by paying for it in the office. The price of an exceptional meal is 9€.

You will find a 'Cafeteria Enrolment Form' with this document, which we would like you to fill in as soon as possible, so that we know the number of students who will attend the canteen at the beginning of the school year.

If you have any questions in connection with the cafeteria, do not hesitate to contact the school. We also have other documents available in connection with the students' diet.

MOUGINS SCHOOL - TARIFS 2021/ 2022

Nouveaux élèves

SCOLARITÉ

	Early Years Journée complète	Reception Journée complète	Forms 1 – 6	Forms 7 – 9	Forms 10 – 13
TRIMESTRE D'AUTOMNE 1^{ER} JUIN	5 500 €	5 500 €	6 300 €	7 000 €	8 100 €
TRIMESTRES DU PRINTEMPS & ÉTÉ 1^{ER} DÉCEMBRE	8 000 €	8 000 €	10 000 €	10 300 €	11 000 €
TOTAL ANNUEL	13 500 €	13 500 €	16 300 €	17 300 €	19 100 €

FRAIS D'ENTRÉE

Des frais non remboursables (payables une seule fois) pour couvrir les frais associés à l'entrée de chaque enfant sont payables, au moment de la demande, comme suit :

PREMIER ENFANT DANS LA FAMILLE	1 200 €
DEUXIÈME ENFANT DANS LA FAMILLE	900 €
TROISIÈME ENFANT DANS LA FAMILLE	600 €
QUATRIÈME ENFANT DANS LA FAMILLE	PAS DE FRAIS

(Une caution livre scolaire de 200 € sera demandée une seule fois pour les élèves de Form 7 à 13)

- Une réduction de 10 % des frais de scolarité est accordée aux familles qui n'ont pas de subvention employeur et qui ont trois enfants ou plus inscrits à l'école.

MOUGINS SCHOOL - TARIFS 2021/ 2022

Élèves en réinscription

SCOLARITÉ

	Early Years Journée complète	Reception Journée complète	Forms 1 – 6	Forms 7 – 9	Forms 10 – 13
ACOMPTE 1^{ER} AVRIL	1 500 €	1 500 €	1 500 €	1 500 €	1 500 €
TRIMESTRE D'AUTOMNE 1^{ER} JUIN	4 000 €	4 000 €	4 800 €	5 500 €	6 600€
TRIMESTRES DU PRINTEMPS & ÉTÉ 1^{ER} DÉCEMBRE	8 000 €	8 000 €	10 000 €	10 300 €	11 000 €
TOTAL ANNUEL	13 500 €	13 500 €	16 300 €	17 300 €	19 100 €

(Une caution livre scolaire de 200 € sera demandée une seule fois pour les élèves de Form 7 à 13)

- Une réduction de 10 % des frais de scolarité est accordée aux familles qui n'ont pas de subvention employeur et qui ont trois enfants ou plus inscrits à l'école.

CAFÉTÉRIA DE MOUGINS SCHOOL

Le prix d'un repas est fixé à : **7,60€** pour le primaire (Rec - F6)

8,00€ pour le secondaire (F7 – F13)

	Primaire	Secondaire
1^{ER} TRIMESTRE 2020/2021	420 €	440 €
2^E ET 3^E TRIMESTRE 2021	640 €	670 €
ANNÉE TOTALE	1 060 €	1 110 €

Les repas seront servis tous les jours de la semaine, sauf le mercredi.

L'inscription à la cafétéria se fait en même temps que l'inscription de l'enfant à l'école et sera renouvelée automatiquement pour l'année qui suit. Le prix des repas sera sur la même facture que les frais de scolarité, ainsi que le prix du badge, qui est de 15 euros.

Les parents pourront annuler la cantine pour leurs enfants en nous donnant un préavis d'un mois. Ils seront remboursés pour le reste des repas.

Semaine d'activité : lorsqu'il y a des activités organisées par l'école (Iles de Lérins, Voyage géographique, voyage en espagnol, etc.), les parents, dont les enfants sont inscrits à la cantine, seront remboursés des repas par un crédit sur leur compte.

Les enfants inscrits à la cafétéria recevront un panier-repas les jours où ils participeront à une activité d'une journée.

Il restera possible de prendre un repas exceptionnel en donnant votre nom un jour à l'avance et en le payant au bureau. Le prix d'un repas exceptionnel est de 9€.

Vous trouverez un « formulaire d'inscription à la cafétéria » avec ce document, que nous aimerions que vous remplissiez dès que possible, afin que nous s'en rendions compte au nombre d'élèves qui fréquenteront la cantine au début de l'année scolaire.

Si vous avez des questions à poser à la cafétéria, n'hésitez pas à communiquer avec l'école. Nous avons également d'autres documents disponibles dans le cadre de l'alimentation des élèves.